

Associate Assistant Deputy Minister (Materiel)

Judith Bennett, P.Eng., PMP

Judith Bennett was appointed to the position of Associate Assistant Deputy Minister of the Materiel Group in September 2024. The Materiel Group is the largest materiel organization in the Government of Canada, responsible for the end-to-end management of military equipment and systems for the Canadian Armed Forces.



Judith has spent her career in service of both defence and asset management interests of Canada. Prior to this appointment, she was Director General, Infrastructure and Environment Engineering Services, where she oversaw major construction project delivery, architecture and engineering services, fire protection and related programs, and nuclear safety. Judith recently served as Director General, Materiel Systems and Supply Chain in the Materiel Group. This complex portfolio is dedicated to meeting the high expectations of Canadian Armed Forces members and Canadians for sound and effective materiel planning and supply chain management.

Judith also held the role of Senior Director for a significant portfolio of major engineering assets across the country, such as bridges, dams, 835 km of the Alaska Highway and the Esquimalt Graving Dock. She also served as the Director, Implementation for the Carling Campus Project - a large-scale office accommodations project to transform National Defence Headquarters into today's modern, collaborative work environment.

Judith holds an undergraduate degree in Civil Engineering from the Royal Military College of Canada and a master's degree in Complex Project Leadership from the University of Ottawa. She is certified as a Professional Engineer and Project Management Professional. She is married with two teenagers who don't clean kitchens. The family enjoys visiting their cottage, outdoor life, and travel.

Sous-ministre adjointe associée, Groupe des matériels
Ministère de la Défense Nationale

Judith Bennett, ing., PMP (elle/elle)

Judith a été nommée sous-ministre adjointe associée, Groupe des matériels, en septembre 2024. Le Groupe des matériels est la plus grande organisation de gestion du matériel du gouvernement du Canada, responsable de la gestion du cycle de vie complet de l'équipement et des systèmes militaires des Forces armées canadienne.



Judith a passé sa carrière au service des intérêts de la défense et de la gestion des actifs du Canada. Avant cette nomination, elle occupait le poste de directrice générale des services d'ingénierie des infrastructures et de l'environnement, où elle supervisait la réalisation de grands projets de construction, l'expertise en matière d'architecture et d'ingénierie, la protection contre les incendies et les programmes connexes, ainsi que la sûreté nucléaire. Judith a récemment occupé le poste de directeur général des systèmes matériels et de la chaîne d'approvisionnement au sein du groupe Matériel; un portefeuille complexe qui se consacre à répondre aux attentes élevées des membres des Forces armées canadiennes et des Canadiens en matière de planification du matériel et de gestion saine et efficace de la chaîne d'approvisionnement.

Elle a également occupé le poste de directrice principale pour un important portefeuille d'ouvrages techniques à l'échelle du pays comme des ponts, des barrages, 835 km de la route de l'Alaska et la cale sèche d'Esquimalt. Judith a également occupé le poste de directrice de la mise en œuvre pour le projet du campus Carling - un projet de locaux à bureaux à grande échelle visant à transformer le Quartier général de la Défense nationale en un environnement de travail moderne et collaboratif.

Judith est titulaire d'un baccalauréat en génie civil du Collège militaire royal du Canada et d'une maîtrise en direction de projets complexes de l'Université d'Ottawa. Elle est accréditée à titre d'ingénieure et de gestionnaire professionnel de projet. Elle est mariée et a deux adolescents qui ne nettoient pas la cuisine. Sa famille aime fréquenter son chalet, la vie en plein air et faire des voyages.